

## **Pavel Jindra was appointed as Director of Operations at Moscow Marriott Grand Hotel**

### **Moscow, 2015**



In his new capacity, Mr. Jindra will be responsible for overseeing all operational departments within Moscow Marriott Grand – front office, guest service, food and beverage, kitchen, housekeeping, engineering and fitness center.

Pavel was born on February 6, 1975 in Prague/Czech Republic. He has a rich 20 years F&B and operational experience. A graduate of the School of Hotel Management in Prague, Pavel started his career in food and beverage department at Hilton Prague hotel. Later he worked for Hilton hotels on different positions in Australia, Maldives, China and in 2007 became Food and Beverage Manager at Hilton Kuwait Resort & Spa. In 2008-2010 Pavel moved to Kempinski hotel chain in Slovakia and was part of pre-opening teams in two hotels, Grand Hotel Kempinski High Tatras and Kempinski River Park Hotel Bratislava as Food and Beverage Director. Between 2011 and 2013, he worked in Slovakia for local luxury hotel and spa complexes as Operational Director and then General Manager. In 2013 Pavel joined a pre-opening team of 271-rooms Astana Marriott Hotel in Kazakhstan as Director of Operations.

“My task is clear, to keep the service and quality of Moscow Marriott Grand on the highest level and to exceed clients’ expectations, – says Pavel commenting on his appointment. – The competition between hotels in Moscow is tough and we have to ensure that the team works together toward our goals.”

Pavel likes traveling, sports, movies, good wines and spending quality time with his family. Apart from his native Czech, he is fluent in English and Russian.

### **About Marriott Grand**

Marriott Moscow Grand opened its doors to guests in 1997. The Hotel sits smack in the middle of Tverskaya Street close to the most beautiful historical landmarks and in the center of the city’s cultural life. 387 rooms and 3 Executive floors offer utmost comfort and luxury combined with modern communication technology for the convenience of the business traveler. The Hotel has Health Club with swimming pool and Jacuzzi, 24-hour Business Center and luxury Beauty Salon. The superb Cuisine of Marriott Grand is represented by famous Moscow restaurant Grand Alexander. Samobranka, located on the 1st floor, is famous for its Family Sunday Brunches. Lobby Bar is a relaxing place to meet both for business or a casual drink. Ten meeting rooms offer more than 850 sqm of event space, which can accommodate any need from an international forum to an extravagant banquet.

For more information, please visit [www.marriott.com/mowgr](http://www.marriott.com/mowgr)

## Павел Йиндра назначен директором по операционной деятельности отеля Марриотт Гранд Москва, 2015



В новой должности Павел Йиндра отвечает за работу всех оперативных отделов Марриотт Гранд-Отеля: службы приема и размещения, отдела по работе с гостями, ресторанной и хозяйственной служб, кухни, инженерного отдела и фитнес-центра.

Павел родился 6 февраля 1975 года в Праге (Чешская Республика). У него богатый 20-летний опыт работы в ресторанной службе и на руководящих позициях в гостиничном бизнесе. Выпускник Школы Гостиничного менеджмента в Праге, Павел начал свою карьеру в ресторанном департаменте пражского отеля Хилтон, затем занимал различные должности в отелях сети Хилтон в Австралии, на Мальдивах, в Китае, а в 2007 году был назначен менеджером ресторанной службы в отеле Hilton Resort & Spa (Кувейт). В 2008-2010 гг. в роли директора ресторанной службы открывал отели сети Кемпински в Словакии: Grand Hotel Kempinski (Высокие Татры) и Kempinski River Park Hotel (Братислава). В 2011-2013 гг. возглавлял отельные комплексы класса люкс локальных брендов в Словакии, сначала как операционный директор, затем как генеральный менеджер. В 2013 году Павел присоединился к команде Марриотт в качестве директора по операционной деятельности открывающегося отеля Марриотт в Астане, Казахстан (271 номер).

«Моя основная задача – поддержание качества продукта и высочайшего уровня сервиса в отеле Марриотт Гранд, - комментирует Павел свое назначение. – Конкуренция на московском гостиничном рынке очень высока, и наша команда должна делать все от нее зависящее, чтобы не только выполнить, но и превзойти ожидания гостей».

Павел увлекается путешествиями, занимается спортом, любит кино и хорошие вина, свободное время проводит с семьей. Помимо родного чешского, свободно говорит на английском и русском языках.

### Об отеле Марриотт Гранд

Пятизвездочный отель «Марриотт Гранд» открыл свои двери для гостей в 1997 году. Отель удачно вписан в архитектурный облик Тверской улицы и находится в непосредственной близости к самым красивым историческим местам Москвы и в центре культурной жизни столицы.

В отеле 387 номеров, включая люксы, и 3 представительских этажа. Имеется собственный спортивный оздоровительный центр с бассейном, круглосуточный бизнес-центр, салон красоты класса люкс. Ресторан «Грандъ Александр» представляет блюда современной европейской и русской кухни, которые придется по вкусу самому искушенному гурману. Своими воскресными семейными бранчами известен ресторан «Самобранка». Лобби-бар является идеальным местом как для деловых встреч, так и для отдыха. В отеле 10 конференц-залов, общей площадью свыше 850 кв.м. В них успешно проводятся мероприятия, требующие высочайших стандартов качества, сервиса и обслуживания, – от международных конференций и симпозиумов до свадебных праздников и банкетов.

Дополнительная информация: [www.marriottmoscowgrand.ru](http://www.marriottmoscowgrand.ru)